INDIA

Pambadampara Estate





Farm Information

Country: India

Region: Western Ghats **Altitude:** 1.100 masl.

Farm: Pambadampara Estate



he Aroma Of Tradition

The verdant expanse that greets your eye tells a luscious story dating back to early 1900's. Situated at a delightful altitude of 3700ft the estate was first developed by JJ Murphy, often referred to as the pioneer of planters in India. It owns the reputation of being the first organized cardamom plantation of the country.

Changing hands in 1946 it has ever since rested with the MSP family and coffee was introduced as early as 1965. Now spread over 1000 acres of prolific coffee plantation interspersed with forest trees. It lies adjacent to the Periyar Tiger Reserve, the richest biodiversity spot of the Western Ghats.

The estate is home to a vibrant community of people, many belonging to families that have stayed on the plantation for more than 4 generations, right around the time cultivation began here! Additionally, the tribal settlement that borders the estate sends its members in each day, adding a set of skills to our workforce that only they can bring. Being a part of the community here means free access to firewood, honey, herbs, mushrooms and other natural resources along with a sense of belonging that has withstood the test of time.



Coffees

This coffee has flavors of bitter chocolate and herbal, fruity notes.

Dark-Chocolate

Herbs

Fruits

Varieties: SLN

Processing: Washed, Hand-Picked, Sun-Dried



InterAmerican Coffee GmbH

Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4 20457 Hamburg, Germany

Phone +49 (0)40 373 367 E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz

Bahnhofstrasse 22 CH-6301 Zug, Switzerland

Phone +41 (0)41 728 7286 E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.

Zeppelin Building, 1st floor 59-61 Farringdon Road London EC1M 3JB, United Kingdom

Phone +44 (0)20 7796 2255 E-Mail: iac.london@nkg.coffee

INDIENPambadampara Estate





Farm Information

Land: Indien

Region: Western Ghats

Anbauhöhe: 1.100 masl.

Farm: Pambadampara Estate

ROADAMAN PROPERTY OF STATE

he Aroma Ot Tradition

Die grüne Weite, die Ihr Auge empfängt, erzählt eine üppige Geschichte, die bis in die frühen 1900er Jahre zurückreicht. Das auf einer Höhe von 1.100 Meter gelegene Anwesen wurde zuerst von JJ Murphy erschlossen, der oft als Pionier der Anbauer in Indien bezeichnet wird. Es genießt den Ruf, die erste organisierte Kardamom-Plantage des Landes zu sein. Nach einem Besitzerwechsel im Jahr 1946 ist es seither im Besitz der MSP-Familie, und bereits 1965 wurde Kaffee eingeführt. Heute erstreckt sich die Plantage über 1000 Hektar fruchtbarer Kaffeeplantagen, die mit Waldbäumen durchsetzt sind. Die Plantage grenzt an das Periyar-Tiger-Reservat, den Ort mit der größten biologischen Vielfalt in den Western Ghats.

Das Anwesen beherbergt eine lebendige Gemeinschaft von Menschen, von denen viele zu Familien gehören, die seit mehr als vier Generationen auf der Plantage leben, also genau zu der Zeit, als der Anbau hier begann! Darüber hinaus schickt die Stammessiedlung, die an die Plantage angrenzt, jeden Tag ihre Mitglieder auf die Plantage, die unsere Belegschaft mit einer Reihe von Fähigkeiten bereichern, die nur sie einbringen können. Die Zugehörigkeit zu dieser Gemeinschaft bedeutet freien Zugang zu Brennholz, Honig, Kräutern, Pilzen und anderen natürlichen Ressourcen sowie ein Gefühl der Zugehörigkeit, das die Zeit überdauert hat.



Kaffees

Dieser Kaffee hat Aromen von Bitterschokolade und krautige, fruchtige Noten.

Dunkle Schokolade

Kräuter

Früchte

Varietäten: SLN 9

Aufbereitung: Washed, Hand-Picked, Sun-Dried



InterAmerican Coffee GmbH

Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4 20457 Hamburg, Germany

Phone +49 (0)40 373 367 E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz

Bahnhofstrasse 22 CH-6301 Zug, Switzerland

Phone +41 (0)41 728 7286 E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.

Zeppelin Building, 1st floor 59-61 Farringdon Road London EC1M 3JB, United Kingdom

Phone +44 (0)20 7796 2255 E-Mail: iac.london@nkg.coffee www.interamericancoffee.de